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Vragen van het lid Rog (CDA) aan Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het bericht «Sluiting dreigt voor snel groeiende school Het 
Dok» (ingezonden 24 januari 2017). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Sluiting dreigt voor snel groeiende 
school Het Dok»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de situatie dat deze school door de crisis in de bouw van de 
voorgaande jaren, de beoogde en geplande groei van het leerlingenaantal 
niet haalt? 

Vraag 3
Zijn er meer scholen in Nederland waar zich vergelijkbare problemen voor 
doen? Zo ja, heeft u een algemene beleidslijn hoe om te gaan met die 
problematiek en in welke omvang doet zich dit probleem voor? 

Vraag 4
Deelt u de gedachte dat het niet tijdig halen van de stichtingsnorm buiten de 
invloedsfeer van de betrokken scholen ligt en daarom deze scholen niet 
verweten kan worden? 

Vraag 5
Deelt u de gedachte dat, nu de woningbouw weer aantrekt, dergelijke scholen 
een extra overgangsperiode gegund moet worden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Bent u bereid om bij een mogelijke besluit om de financiering van dergelijke 
scholen vanwege het niet behalen van de stichtingsnormen te beëindigen, de 
geschetste bijzondere situatie mee te laten wegen en gebruik te maken van 
uw discretionaire bevoegdheid en/of een hardheidsclausule? 

1 http://www.leidschdagblad.nl/regionaal/leidenenregio/article28946087.ece/Sluiting-dreigt-voor-
snel-groeiende-school-Het-Dok_?lref=L5
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Vraag 7
Kunt u aangeven wat de financiële gevolgen zouden zijn indien tot sluiting 
van dergelijke scholen zou worden over gegaan?
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